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OBČINA DIVAČA 

OBČINSKI SVET 

Odbor za finance 
 

Divača, 11.4.2016 

 

Z A P I S N  I K  

 
11. seje Odbora za  finance, ki je potekala v ponedeljek, dne  11.4.2016  ob 17. uri,  v prostorih Občine 

Divača, Kolodvorska  ul. 3/a.  

 

Prisotni člani odbora: 

DOBRIVOJ SUBIĆ  

DAMIJANA GUSTINČIČ  

MIRJAM FRANKOVIČ FRANETIČ 

URŠKA FLORJANČIČ 

DRAGO ŠKAMPERLE  

 

Ostali prisotni: 

ALENKA ŠTRUCL DOVGAN – županja Občine Divača  

ZDENKA HREŠČAK – višja svetovalka za razvoj in investicije 

ROMANA DERENČIN -  višja svetovalka za družbene dejavnosti 

ALENKA TROBEC LUKIN –  

ALENKA KOVAČIČ -  

SUZANA ŠKRLJ – svetovalka za družbene dejavnosti 

ZDENKA HREŠČAK – višja svetovalka za razvoj 

DENIS ZOBARIČ - odvetnik 

TATJANA CERKVENIK  – zapisničarka  

 

DNEVNI RED :  

1. Potrditev Zapisnika prejšnje seje odbora 

2. Zaključni račun proračuna Občine Divača za leto 2015 

3. Rebalans proračuna Občine Divača za leto 2016 

4. Odlok o  merilih in postopkih za določitev nevzdrževanih objektov in za izvedbo 

vzdrževalnih del  na objektih v občini Divača –  II. obravnava 

5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi zavoda Območna 

razvojna agencija »ORA Krasa in Brkinov« - skrajšani postopek 

6. Pravilnik o sofinanciranju kulturnih dejavnosti v občini Divača 

7. Izvajanje programov javnih  del v letu 2016 v občini Divača  

8. Predlog izdaje soglasja k sklepu sveta javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Osnovna 

šola  dr. Bogomira  Magajne Divača glede razporeditve presežka prihodkov  nad odhodki  

9. Potrditev letnega programa vzdrževanja naprav, objektov in omrežja javne razsvetljave 

za leto 2016 

10. Dopolnitev načrta pridobivanja nepremičnega premoženja občine Divača za leto 2016 

11.  Vprašanja in pobude  

 

Predsednik odbora g. Subič je pozdravil prisotne in ugotovil sklepčnost. V nadaljevanju je predlagal   

razširitev predloženega dnevnega reda, z uvrstitvijo dodatne točke pod zaporedno številko 2: 

»Informacija odvetnika g. Zobariča v zvezi z potekom zadeve  Policijske postaje Divača« 

Člani odbora na predlagan dnevni red niso imeli pripomb. 
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Soglasno je bil sprejet  

SKLEP:  V predlagani vsebini z uvrstitvijo dodatne točke, se sprejme  dnevni red 10. seje Odbora za 

finance. 

 

 

1. TOČKA 

Predsednik Odbora je predlagal potrditev zapisnika prejšnje seje odbora.  

Na predlagan zapisnik ni bilo pripomb. 

 

Soglasno  je bil sprejet 

SKLEP:  Potrdi se zapisnik 10. seje Odbora za finance v zapisani vsebini. 

 

 

 

2. TOČKA 

Odvetnik g. Denis Zobarič je prisotne seznanil z potekom zadeve  Policijske postaje Divača.  V  

poravnavi je Občina ponudila Ministrstvu 3 občinska stanovanja, vendar so jih po ogledu odklonili. 

Predstavil je opcijo, ki je bila določena na podlagi mediacije,  znesek  odplačila z vključenimi obrestmi 

v višini 85.000,00 €, ki naj bi ga Občina Divača poravnavala Ministrstvu za notranje zadeve ( znesek se 

lahko izplača v enem znesku, lahko se poda vlogo na Ministrstvo za finance in se ta znesek  izplača v 

dveh letih). Pojasnil je,  da v primeru neuspele poravnave, se nadaljuje sodni postopek. Občinski svet 

mora sprejeti odločitev v zvezi navedene zadeve. 

Sledila je razprava, v kateri so člani Odbora podali svoja stališča. Županji so predlagali, da dogovori 

sestanek pri Ministrici za notranje zadeve in se skuša dogovoriti za plačilo realnega zneska odplačila  

brez obresti.  

g. Subič je predlagal, da se »zgodbo«- terjatev Policije do Občine Divača predstavi v medijih.  

Člani Odbora so predlagali, da se v  navedeni zadevi  počaka na odločitev Občinskega sveta.  

 

 

 

3. TOČKA 

Strokovna služba Občine Divača ga. Pavlovčič je  podala obrazložitev glede priprave  Zaključnega 

računa proračuna Občine Divača za leto 2015.  
Člani Odbora so  pregledali prihodkovni in odhodkovni del predloženega akta. 

Na predlagan Zaključni račun proračuna Občine Divača za leto 2015, niso imeli pripomb.   

 

Soglasno  je bil sprejet 

SKLEP:  Odbor za finance se je seznanil z Zaključnim računom proračuna Občine Divača za leto 

2015 in  predlaga Občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani obliki. 

 

 

4. TOČKA 

Strokovna služba Občine Divača ga. Pavlovčič je  podala obrazložitev k predloženemu Rebalansu 

proračuna Občine Divača za leto 2016.  Namen rebalansa je, da se določene stvari uskladijo: 

razporeditev sredstev po 23. členu in prenos sredstev iz leta  2015 v leto 2016 (sredstva – presežek 

sredstev prihodkov nad odhodki).  Pojasnila je, da v času, ko se je pripravljal proračun Občin Divača za 

leto 2016 ni bilo znanih vseh podatkov glede višine sredstev primerne porabe in sredstev po 23. členu 

ZOF-I. 

Koncesijske dajatve za rudarsko pravico, dveh let niso plačevali. Občina je v letu 2016 prejela sredstva 

koncesijske dajatve  iz naslova izkoriščanja rudnin za preteklo leto, zato se prihodki povišajo. 

Pri kapitalskih prihodkih  gre za uskladitev z načrtom razpolaganja nepremičnin občine Divača. 

Nedavčni prihodki – znižujejo se prihodki od najemnin, ker nova cena za vodo oskrbo prične veljati z 

dnem 1.4.2016 in ne z dnem 1.1.2016 kot je bilo predvideno pri pripravi proračuna občine Divača za 

leto 2016. 

Odhodki so večji nekaj na račun prenosov, nekaj pa na račun kredita. 



 3 

Račun financiranja- predvideno je zadolževanje za sredstva po 23. členu ZOF – I, v višini 180.000,00 €. 

V nadaljevanju je  ga. Pavlovčič podala obrazložitve za vse spremembe v posebnem delu. Predviden je 

nov projekt »Mavrica doživetij«  v višini cca 18.000,00 €. Pri proračunski postavki »Vrtec Senožeče« se 

povečajo sredstva, v gradivu je  napaka v nazivu postavke, kjer je navedeno »Vrtec  Divača«. 

V nadaljnji  razpravi je ga. Gustinčič izpostavila vprašanje glede sredstev za dodatne programe 

(izvajanje javnih prireditev, ki niso v šolskem programu) ali bodo vključena v rebalans proračuna. 

Ga. Pavlovčič je  pojasnila, da  Odbor  za finance lahko predlaga spremembe in dopolnitve k predlogu 

rebalansa proračuna Občine Divača 2016, nakar se županja do njih opredeli. 

Ga. Frankovič Franetič je predstavila vlogo Vaške skupnosti Dolnje Vreme v zvezi z sprejetim Sklepom 

Občinskega sveta Občine Divača glede ureditve »varne poti« v Dolnjih Vremah. 

Sprejeto je bilo stališče, da Občinska uprava preuči podano vlogo in možnosti vključitve v proračun 

2016 in same izvedbe.  

 

Soglasno je bil sprejet 

SKLEP: Odbor za finance predlaga, da se v rebalansu proračuna Občine Divača za leto 2016 

vključijo naslednje spremembe in dopolnitve: 

- sredstva  pri  Knjižnici  se povečajo za 1.200,00 €, odpre se nova proračunska postavka  

      »dodatni programi« v višini 1.200,00 €; 

- sredstva pri Osnovni šoli Divača , na postavki »dodatni programi« se povišajo za 1.600,00 € za 

izvedbo prireditev 

- proračunska postavka »sofinanciranje političnih strank« ostane v enaki višini.                

- vključi se rešitev šolske varne poti v Dolnjih Vremah , da se realizira iz rednih proračunskih 

sredstev. 

Odbor za finance se je seznanil z predlogom rebalansa proračuna Občine Divača za leto 2016 in ga z 

predlaganimi spremembami predlaga v sprejem Občinskemu svetu.  

 

 

5. TOČKA 

Člani Odbora so obravnavali Odlok o  merilih in postopkih za določitev nevzdrževanih objektov in za 

izvedbo vzdrževalnih del  na objektih v občini Divača , ki so ga prejeli v  II. obravnavo in na predlagan 

akt niso imeli pripomb.  

 

Soglasno je bil sprejet  

SKLEP: V predlagani vsebini se sprejme Odlok o  merilih in postopkih za določitev nevzdrževanih 

objektov in za izvedbo vzdrževalnih del  na objektih v občini Divača. 

 

 

6. TOČKA 

ga. Macarol je podala krajšo obrazložitev k predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o 

ustanovitvi zavoda Območna razvojna agencija »ORA Krasa in Brkinov«, ki se zaradi manjših 

sprememb (posledične naknadne vključitve Občine Komen) sprejema po skrajšanem postopku. 

Člani Odbora na besedilo predlaganega akta niso imeli pripomb.  

 

Soglasno je bil sprejet 

SKLEP: V predlagani vsebini se po skrajšanem postopku sprejema Odlok o spremembah in 

dopolnitvah odloka o ustanovitvi zavoda Območna razvojna agencija »ORA Krasa in Brkinov«. 

 

 

7. TOČKA 

Strokovna služba Občine ga. Škrlj je podala obrazložitev k  predloženemu Pravilniku o sofinanciranju 

kulturnih dejavnosti v občini Divača. 

Člani Odbora na besedilo predlaganega akta niso imeli pripomb. 

Predsednika Odbora g. Subiča je zanimalo, zakaj Odboru za finance ni bila posredovana v obravnavo 

pobuda svetnika g. Prelca, ki je predlagal da Občina Divača sklene z društvi, ki  imajo  sedež in izvajajo 

dejavnost v občini Divača in imajo z Odločbo pristojnega organa podeljen status društva, ki deluje v 
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javnem interesu,neposredno pogodbo za sofinanciranje dejavnosti, programov, projektov, protokolarnih 

dogodkov in nakupa opreme.  

g. Subič je predlagal, da se dano pobudo  strokovno pripravi  in  o njej razpravlja na prihodnji seji 

Odbora in kolegiju županje.  

 

Soglasno je bil sprejet 

SKLEP: V predlagani vsebini se sprejme Pravilnik o sofinanciranju kulturnih dejavnosti v občini 

Divača. 

 

 

8. TOČKA 

Strokovna služba Občine ga. Derenčin je podala obrazložitev k predlagani točki  - Izvajanje programov 

javnih  del v letu 2016 v občini Divača. Prijavljeni so bili štirje programi in  vsi  štirje so potrjeni. V veh 

štirih primerih je predvidena zaposlitev 1 delavca, gre za različne vrste izobrazbe delavcev. Kot novost 

je bila predstavljena potreba javnega dela za potrebe Občine Divača. 

 

Soglasno je bil sprejet  

SKLEP:  V predlagani obliki se potrdi  izvajanje programov javnih  del v letu 2016 v občini Divača in 

se podani predlog predlaga v sprejem Občinskemu svetu.  

 

 

9. TOČKA  

Članica Odbora ga. Gustinčič  je kot  ravnateljica OŠ Divača podala obrazložitev k vlogi OŠ Divača za  

izdajo soglasja k sklepu Sveta javnega Vzgojno izobraževalnega zavoda Osnovna šola  dr. Bogomira  

Magajne Divača glede razporeditve presežka prihodkov  nad odhodki. 

Člani Odbora na predlagan sklep niso imeli pripomb.   

 

Soglasno je bil sprejet  

SKLEP: Izdaja se soglasje k  predlaganemu  Sklepu  Sveta javnega Vzgojno izobraževalnega zavoda 

Osnovna šola  dr. Bogomira  Magajne Divača glede razporeditve presežka prihodkov  nad odhodki. 
 

 

10. TOČKA 

Strokovna služba Občine ga. Kovačič je podala obrazložitev k predlagani Potrditvi letnega programa 

vzdrževanja naprav, objektov in omrežja javne razsvetljave za leto 2016. Iz koncesijske pogodbe izhaja, 

da je potrebno obseg vzdrževanja, v katerega se šteje redno vzdrževanje, investicijsko vzdrževanje in 

vzdrževanje v javno korist določiti z letnim programom javne službe. Pobude za investicijsko 

vzdrževanje so bile podane s strani občanov, članov Odbora za gospodarstvo in okolje ter Občine 

Divača. Strošek investicijsko vzdrževalnih del se bo kril iz koncesijske dajatve za leto 2016, ki bo 

predvidoma znašala 17.277,37 €.  

 

Soglasno je bil sprejet 

SKLEP:  Sprejme se letni program javne službe v letu 2016 s prilogami v predlagani obliki in se ga  v 

predlagani obliki predlaga v  sprejem Občinskemu svetu.   

 

 

11. TOČKA 

Strokovna služba Občine Divača ga. Trobec-Lukin  je podala obrazložitev k  predlogu Dopolnitve 

načrta pridobivanja nepremičnega premoženja občine Divača za leto 2016. Načrt ravnanja se dopolni:  

 - z zemljiščem s parc. št. 1103/11 k.o. 2441 Dolenja vas, za katero je Občina prejela vlogo za odkup ; 

 - z zemljišči s parc. št. 1003/5 in 1003/6 k.o. 2452 Divača, katera namerava Občina vključiti v celostno  

   obnovo Kraške ceste.  

 

Soglasno je bil sprejet  
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SKLEP: V predlagani obliki se sprejme Sklep o dopolnitvi načrta pridobivanja  ter načrta 

razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Divača za leto 2016.  

 

 

 

12. TOČKA 

Vprašanja in pobude: 

 

g. Dobrivoj Subič: 

 predlagal je  revizijo  posredovane dokumentacije s strani Občine Divača  podjetju Vahta, v 

zvezi izdaje  določenega soglasja za izvedbo optike  Kačiče- Dane- Pared, zakaj se je postopek 

izdaje zaprošenega dokumenta tako zavlekel; poročilo o tem naj se poda na seji Občinskega 

sveta.  

 podal je informacijo o sestanku  med  predstavniki  Občine Divača in podjetjem Godino, s 

katerim  se je Občina Divača dogovorila  za izvedbo določenih del v zvezi izvedbe III. podhoda 

in ureditve okolice,  problem se kaže v tem, da se izvajalec  glede dogovorjenih del izmika, 

pismenega dogovora med strankama, pa se ni sklenilo;  

 predlagal  je  za postavitev luči javne razsvetljave na otroškem igrišču v Divači  

 zanima ga postopek izvedbe projekta tržnice v Divači  

 predlagal je, da se pobudo g. Prelca (da Občina Divača sklene z društvi, ki  imajo  sedež in 

izvajajo dejavnost v občini Divača in imajo z Odločbo pristojnega organa podeljen status 

društva, ki deluje v javnem interesu,neposredno pogodbo za sofinanciranje dejavnosti, 

programov, projektov, protokolarnih dogodkov in nakupa opreme) strokovno pripravi  in  o njej 

razpravlja na prihodnji seji Odbora za finance  in na kolegiju županje.  

 podal pobudo o določitvi osebe, ki je pripravljena  prevzeti  upravljanje z javno razsvetljavo na 

igriščih ob šoli; 

 

ga. Damijana Gustinčič: 

 ob podani pobudi g. Subiča,  glede upravljanja javne razsvetljave igrišč, je  opozorila, da 

zadeva glede prenosa zunanjega stikala za luči še ni realizirana in ni prenesena v stavbo Vrtca, 

kot je bilo predhodno dogovorjeno. Predlagala je, da se zadevo čim prej izvede in  se s tem reši 

dosedanji problem – ureditev zunanje razsvetljave igrišč.  

 

ga. Mirjam Frankovič Franetič:  

 predlagala je čimprejšnjo  sanacijo cestišča na  ovinku  za označevalno  tablo- znak  Famlje, 

kjer zaradi nevarnosti prihaja  do prometnih nesreč; pobudo naj Občinska uprava posreduje  

Direkciji za ceste in predlaga je popravilo omenjene označevalne table Famlje, ki je bila ob 

prometni nesreči poškodovana; 

 zaradi dotrajanosti  ceste pod Vremščico predlaga, da se  jo vsaj delno sanira –nasuje nekaj 

materiala   (od treh mostov do Čebulovce). 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 19.20 uri. 

 

 

             Zapisala:                                                                                      Predsednik  odbora: 

TATJANA CERKVENIK, l.r                                                                      DOBRIVOJ SUBIĆ, l.r.  


